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Применение риск-ориентированного 

подхода при осуществлении 

государственного надзора 

в сфере оборота древесины

В статье проведено исследование применение риск-ориентированного подхода при осу-
ществлении федерального государственного надзор в сфере приемки, перевозки, переработки 
и хранения древесины, учета древесины и сделок с ней. Проанализированы изменения лесного 
законодательства в части осуществления государственного надзора в сфере оборота древесины 
и регулирования деятельности организаций и индивидуальных предпринимателей в сфере 
обращения с природными ресурсами. Рассмотрены критерии отнесения объектов контроля к 
одной из трех категорий риска. Исследованы контрольные (надзорные) мероприятия, прово-
димые в рамках государственного надзора в сфере оборота древесины.
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The article studies the application of a risk-based approach in the implementation of federal state supervision 
in the field of acceptance, transportation, processing and storage of wood, accounting for wood and transactions 
with it. Changes in forestry legislation in terms of the implementation of state supervision in the field of timber 
turnover and regulation of the activities of organizations and individual entrepreneurs in the field of handling 
natural resources have been analyzed. Criteria for classifying objects of control into one of three risk categories 
are considered. The control (supervision) activities carried out within the framework of state supervision in the 
sphere of timber turnover have been investigated. Framework of state supervision in the sphere of timber turnover 
have been investigated.
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